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IK Scania Styrelsemöte 

Protokoll 2023-01-10 

 

Närvarande:  

- Emma Tietze (ET) 

- Anette Örlegård (AÖ) 

- Gustav Wahlgren Mahler (GWM) 

- Emilie Wahlgren Mahler (EWM) 

- Anna-Lena Olehn (på distans) (ALO) 

Frånvarande: Ingen  

 

Punkter  Information  

Orientering 

Diskussion 

Noter 

Beslut  Ansvarig Deadline 

  

§ 1. 

Mötets 

öppnande 

 

ET öppnade mötet  

 
   

§ 2. Val av 

justerare 

 

ET, ordförande  

 

GWM, justerare 
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EWM, sekreterare 

 

§ 3. 

Godkänna

nde av 

dagordnin

gen 

 

    

§ 4. 

Föregåen

de 

protokoll 
 

Det fattas att signera följande protokollen:  

 

6 september (inte klart, fattas 1)  

10 oktober (fattas 1)  

22 oktober (höstmöte)  

 

 

 

   

§ 5. Val av 

sekreterar

e 
 

EWM    
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§ 6.  

Ekonomi 
 

6.1 Ekonomisk rapport  

 

Årets resultat slutar på 39 000 kr.  

IK Scanias budget var på -900 kr, vilket betyder att det blir 

ungefär 40 000 kr över förväntat.  

 

Om vi ska titta mer på detaljer, ligger bowling- och 

bangolfsektion över budgeten.  

 

 

6.2 Ansökan om utbildning - från en medlem  

En medlem har ansökt om 2000 till sin domarutbildning.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6.1  

En ny budget för 

2023 ska fixas innan 

årsmötet. 

 

 

 

 

 

 

6.2  

Styrelsen har 

avvisat ansökan 

som grundar på 

följande punkter:  

 

- Domarutbildning 

är ett yrke 

 

- Representation av 

hela Sverige (vi 

hänvisar därför 

hans ansökan till 

SDI och andra 

relevanta 

organisationer med 

rätt syfte) 

 

6.1  

GWM fixar 

budgeten innan 

årsmötet.  

 

 

 

 

 

 

6.2 

Styrelsen 

återkommer med 

ett svar till honom 

fort som möjligt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6.1  

Vid arbetsdagen 

den 22 januari.  
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6.3 Bingo Allians 

 

Den sidan existerar inte längre och kan därför inte diskuteras 

vidare härom, utan kolla med en medlem som har kunskap 

om företaget.  

 

 

6.4 Nya sektioner för att få in LOK stöd 

 

LOK stöd till IK Scania var ca på 50 000 per år för 30 år sedan, 

och det är värt att fundera på vilka sportgenre som kan vara 

relevant för IK Scania då det påverkar hur mycket man kan få 

LOK stöd.  

 

I skrivande stund har GWM funderat på att bilda en sektion 

för golf där han redan har ett par medlemmar som är 

intresserade av golf.  

 

ALO föreslår friluftssektion som erbjuder vandring, 

friluftsaktiviteter – och därmed föreslår EWM och ET 

loppsektionen som innebär lopp, orienteringslopp och 

eventuellt promenad (motionspromenad).  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6.4  

Det betyder att 

styrelsen vill hålla 

på att bilda tre 

sektioner:  

 

- Golf  

 

- Friluftssektion 

 

- Loppsektion 

 

Styrelsen ska skriva 

dessa som 

proposition till 

årsmötet.  

 

 

6.3 Bingo Allians 

ALO kollar med en 

medlem.  

 

 

 

 

6.4  

Styrelsen ska ta upp 

det under 

arbetsdagen för 

årsmötet där vi 

fördelar ansvar 

kopplat till denna 

fråga.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6.4  

Vid arbetsdagen 

den 22 januari. 
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§ 7.  

Rapporter 
 

7.1 X-Mas Malmö FIVE (nov-dec 2022) 

 

Det fungerade bra med de första 2 promenaddagarna men 

det blev lite stökigt med anmälansystemet vid den 25 dec.  

 

Det fungerade bättre under sommaren då man kunde 

anmäla sig per länk, inte alla samtidigt.  

 

7.2 Scanias dag  

 

Arbetsgruppen hade ett möte den 15 november 2022 ang. 

Scanias dag där syftet var brainstorming av hur Scanias Dag 

kunde se ut.  

 

Efter mötet har EWM valt att hoppa av från arbetsgruppen, 

och arbetsgruppen består fortfarande av ET, Veronica och 

AÖ.  

 

Anteckningar från mötet finns i SharePoint.  

7.1  

Vi har beslutat att 

återanvända 

samma system som 

vi gjorde under 

sommaren vid 

Malmö FIVE.  

  

§ 8. IK 

Scanias 

100 år 

Urban har föreslagit träff den 19–21 januari.   AÖ ska återkomma 

med ett svar till 

Urban härom snart.  

Redan skickat.   E
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§ 8.  

Inbjudan 
 

8.1 Miso årsmöte 14 mars 
 

Malmö Idrotts samorganisation har inbjudit IK Scania till 

deras årsmöte den 14 mars kl. 18:00.  
 

Det är bra om IK Scania kan närvara för synlighets skull (bara 

två ombud, dock med en rösträtt).  

 

8.2 Dövidrott västra distriktsstämma 25 mars i Göteborg 
 

Vi får mer information snart om tidpunkt och plats.  

Det rekommenderas att IK Scania närvarar.  
 

 

8.1  

GWM och AÖ är 

intresserade av att 

delta, vilket blir 

dem.  

 

 

 

8.2  

Styrelsen beslutar 

att ta upp frågan 

igen efter årsmötet.  

 

8.1  

GWM bokar 

teckenspråkstolk 

samt anmäla sig till 

årsmötet härom 

snart.  

 

 

 

8.1  

Under vecka 2.  

 

 

 

 

 

 

8.2  

Ska sättas som 

punkt till nästa 

styrelsemöte den 7 

mars.  

§ 9. SMK, 

SSK, SK 
 

Inte relevant just nu.     

§ 10.  

Events 
 

10.1 Aktivitetsplan vinter 2023 

 

- Klättring 

Vi har kontaktat Malmö Klättringscenter och de har svarat 

på vår mejl som ska reageras härom snart. GWM och EWM 

jobbar vidare på det.  

 

- Curling 

Det finns bara i Helsingborg eller Landskrona, vilket också 

blir en kostnadsfråga.  

 

10.2 Scanias dag 2023  

10.1  

Arbetsgrupper ska 

kolla med varandra 

om när dessa ska 

genomföras.  

 

GWM och EWM 

jobbar vidare på 

det. 

 

ALO och AÖ ska 

kolla med båda 

10.1  

Båda arbetsgrupper 

jobbar vidare och 

hör av varandra 

löpande.  

10.1  

GWM och EWM; 

fredag den 13 

januari   E
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Arbetsgruppen har ej hittat datumet för nästa möte.  

 

 

platser för 

paketpris. 

 

§ 11. Per 

capsulam 
11.1 Täcka kostnaden för badmintonhallen  

 

Eftersom det har skett ett misstag från styrelsens sida att det 

inte finns lediga tider på Lindeborg Sportshall mellan januari 

2023 – juni 2023.  

 

Antalet av medlemmar till badminton har ökat markant och 

styrelsen anser det som ett viktigt uppdrag att bibehålla 

sektionen samt intresse hos medlemmar i syftet att IK 

Scanias verksamhet hålls attraktiv. Därför blir IK Scania 

tvungen att boka en annan hall för tillfället.  

 

Beloppet på terminen mellan och med den 9 januari – 12 

juni i Malmö Badmintonscenter är på 14 400 kr.  

 

 

 

11.1 Styrelsen har 

röstat ja till att 

täcka kostnaden för 

badmintonhallen.  

  

§ 12. 

Årsmöte  
12.1 Vilka fortsätter i styrelsen?  

 

AÖ: Har ett år kvar, och har inte tänkt sig att hoppa av.  

ALO: Har tänkt sig att fortsätta  

GWM: Har ett år kvar, och har inte tänkt sig att hoppa av. 

ET: Har tänkt sig att fortsätta, även som ordförande  

EWM: Ska fundera ett tag till.  
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12.2 Årsmöte  

 

Styrelsen har tänkt sig att genomföra årsmötet den 1 mars 

eller 8 mars och samtidigt fira IK Scanias födelsedag (98 år). 

 

Styrelsen återkommer med bestämt datum.  

 

Vi behöver kontakta Bosse koppat till signering av 

revisionsberättelsen innan årsmötet.   

 

 

 

 

 

12.2  

Styrelsen har 

beslutat att 

genomföra 

årsmöte-arbetsdag 

den 22 januari där 

styrelsen fokuserar 

fullt ut på årsmötet.  

 

12.2  

ET ska kontakta VB 

angående:  

 

- Hur det blir med 

årsmötet  

- Information om 

deras ansvar   

- Deras ansvar för 

att hitta en 

möteordförande 

och mötesekreatare 

 

ET har kontaktat 

Viktor ang. Lokal 

den 1 mars.  

 

GWM och EWM 

fixar upplägget till 

årsmötet (vilka som 

tar ansvar osv.).  

 

 

 

12.2  

Angående upplägg: 

ska fixas innan den 

22 januari. 

§ 13.  

Övrigt 
 

13.1 Dövidrottsspelen och 100 års jubileum 
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ET informerar att ET, Frej (SDI) och Alexander (SK Lundia) ska 

ha ett möte efter 23 januari och ska återkoppla till denna 

fråga efteråt.  

 

13.2 Nya svenskar – aktiviteter  

 

Styrelsen funderar på hur vi kan inkludera de nya svenskare i 

verksamheten på bästa sätt.  
 

 

 

 

 

 

 

 

13.3 Nomineringar för 2021/2022 till Dövidrottsgalan 2023 

 

Styrelsen ska diskutera internt om vilka kandidater.  

 

- Årets idrottare (individuellt eller lag) 

- Årets ungdomsidrottare 

- Årets ledare 

- Årets förening 

 

IK Scania ska också ge medlemmar en möjlighet för att dela 

deras namnförslag.  

 

 

 

13.2  

Styrelsen har 

beslutat att alltid ha 

dem i bakhuvudet 

när vi planerar 

aktiviteterna 

genom att kontakta 

de relevanta 

organisationerna, 

skolorna m.m.  

 

 

13.2  

AÖ kontaktar SIMA 

folkhögskola, 

anpassa AB och 

andra relevanta 

organisationer för 

att informera om IK 

Scanias verksamhet 

 

 

 

13.3  

EWM ska posta i 

medlemsgruppen.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

13.3  

Ska göras innan 

arbetsdagen den 22 

januari.  
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§ 14.  

Nästa 

möte 
 

7 mars kl. 17:30   EWM skriver 

dagsorden.  

 

§ 15.  

Mötes 

avslutnin

g 

 

ET avslutade mötet.     

 

 

 

_______________________________  _______________________________  _______________________________ 

Emma Tietze, ordförande                  Gustav Wahlgren Mahler, justerare                Emilie Wahlgren Mahler, 

sekreterare  
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IK Scania Styrelsemöte 


Protokoll 2023-01-10 


 


Närvarande:  


- Emma Tietze (ET) 


- Anette Örlegård (AÖ) 


- Gustav Wahlgren Mahler (GWM) 


- Emilie Wahlgren Mahler (EWM) 


- Anna-Lena Olehn (på distans) (ALO) 


Frånvarande: Ingen  


 


Punkter  Information  


Orientering 


Diskussion 


Noter 


Beslut  Ansvarig Deadline 


  


§ 1. 


Mötets 


öppnande 


 


ET öppnade mötet  


 
   


§ 2. Val av 


justerare 


 


ET, ordförande  


 


GWM, justerare 


 


   







EWM, sekreterare 


 


§ 3. 


Godkänna


nde av 


dagordnin


gen 


 


    


§ 4. 


Föregåen


de 


protokoll 
 


Det fattas att signera följande protokollen:  


 


6 september (inte klart, fattas 1)  


10 oktober (fattas 1)  


22 oktober (höstmöte)  


 


 


 


   


§ 5. Val av 


sekreterar


e 
 


EWM    







§ 6.  


Ekonomi 
 


6.1 Ekonomisk rapport  


 


Årets resultat slutar på 39 000 kr.  


IK Scanias budget var på -900 kr, vilket betyder att det blir 


ungefär 40 000 kr över förväntat.  


 


Om vi ska titta mer på detaljer, ligger bowling- och 


bangolfsektion över budgeten.  


 


 


6.2 Ansökan om utbildning - från en medlem  


En medlem har ansökt om 2000 till sin domarutbildning.  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


6.1  


En ny budget för 


2023 ska fixas innan 


årsmötet. 


 


 


 


 


 


 


6.2  


Styrelsen har 


avvisat ansökan 


som grundar på 


följande punkter:  


 


- Domarutbildning 


är ett yrke 


 


- Representation av 


hela Sverige (vi 


hänvisar därför 


hans ansökan till 


SDI och andra 


relevanta 


organisationer med 


rätt syfte) 


 


6.1  


GWM fixar 


budgeten innan 


årsmötet.  


 


 


 


 


 


 


6.2 


Styrelsen 


återkommer med 


ett svar till honom 


fort som möjligt.  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


6.1  


Vid arbetsdagen 


den 22 januari.  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







 


 


6.3 Bingo Allians 


 


Den sidan existerar inte längre och kan därför inte diskuteras 


vidare härom, utan kolla med en medlem som har kunskap 


om företaget.  


 


 


6.4 Nya sektioner för att få in LOK stöd 


 


LOK stöd till IK Scania var ca på 50 000 per år för 30 år sedan, 


och det är värt att fundera på vilka sportgenre som kan vara 


relevant för IK Scania då det påverkar hur mycket man kan få 


LOK stöd.  


 


I skrivande stund har GWM funderat på att bilda en sektion 


för golf där han redan har ett par medlemmar som är 


intresserade av golf.  


 


ALO föreslår friluftssektion som erbjuder vandring, 


friluftsaktiviteter – och därmed föreslår EWM och ET 


loppsektionen som innebär lopp, orienteringslopp och 


eventuellt promenad (motionspromenad).  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


6.4  


Det betyder att 


styrelsen vill hålla 


på att bilda tre 


sektioner:  


 


- Golf  


 


- Friluftssektion 


 


- Loppsektion 


 


Styrelsen ska skriva 


dessa som 


proposition till 


årsmötet.  


 


 


6.3 Bingo Allians 


ALO kollar med en 


medlem.  


 


 


 


 


6.4  


Styrelsen ska ta upp 


det under 


arbetsdagen för 


årsmötet där vi 


fördelar ansvar 


kopplat till denna 


fråga.  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


6.4  


Vid arbetsdagen 


den 22 januari. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







§ 7.  


Rapporter 
 


7.1 X-Mas Malmö FIVE (nov-dec 2022) 


 


Det fungerade bra med de första 2 promenaddagarna men 


det blev lite stökigt med anmälansystemet vid den 25 dec.  


 


Det fungerade bättre under sommaren då man kunde 


anmäla sig per länk, inte alla samtidigt.  


 


7.2 Scanias dag  


 


Arbetsgruppen hade ett möte den 15 november 2022 ang. 


Scanias dag där syftet var brainstorming av hur Scanias Dag 


kunde se ut.  


 


Efter mötet har EWM valt att hoppa av från arbetsgruppen, 


och arbetsgruppen består fortfarande av ET, Veronica och 


AÖ.  


 


Anteckningar från mötet finns i SharePoint.  


7.1  


Vi har beslutat att 


återanvända 


samma system som 


vi gjorde under 


sommaren vid 


Malmö FIVE.  


  


§ 8. IK 


Scanias 


100 år 


Urban har föreslagit träff den 19–21 januari.   AÖ ska återkomma 


med ett svar till 


Urban härom snart.  


Redan skickat.  







§ 8.  


Inbjudan 
 


8.1 Miso årsmöte 14 mars 
 


Malmö Idrotts samorganisation har inbjudit IK Scania till 


deras årsmöte den 14 mars kl. 18:00.  
 


Det är bra om IK Scania kan närvara för synlighets skull (bara 


två ombud, dock med en rösträtt).  


 


8.2 Dövidrott västra distriktsstämma 25 mars i Göteborg 
 


Vi får mer information snart om tidpunkt och plats.  


Det rekommenderas att IK Scania närvarar.  
 


 


8.1  


GWM och AÖ är 


intresserade av att 


delta, vilket blir 


dem.  


 


 


 


8.2  


Styrelsen beslutar 


att ta upp frågan 


igen efter årsmötet.  


 


8.1  


GWM bokar 


teckenspråkstolk 


samt anmäla sig till 


årsmötet härom 


snart.  


 


 


 


8.1  


Under vecka 2.  


 


 


 


 


 


 


8.2  


Ska sättas som 


punkt till nästa 


styrelsemöte den 7 


mars.  


§ 9. SMK, 


SSK, SK 
 


Inte relevant just nu.     


§ 10.  


Events 
 


10.1 Aktivitetsplan vinter 2023 


 


- Klättring 


Vi har kontaktat Malmö Klättringscenter och de har svarat 


på vår mejl som ska reageras härom snart. GWM och EWM 


jobbar vidare på det.  


 


- Curling 


Det finns bara i Helsingborg eller Landskrona, vilket också 


blir en kostnadsfråga.  


 


10.2 Scanias dag 2023  


10.1  


Arbetsgrupper ska 


kolla med varandra 


om när dessa ska 


genomföras.  


 


GWM och EWM 


jobbar vidare på 


det. 


 


ALO och AÖ ska 


kolla med båda 


10.1  


Båda arbetsgrupper 


jobbar vidare och 


hör av varandra 


löpande.  


10.1  


GWM och EWM; 


fredag den 13 


januari  







 


Arbetsgruppen har ej hittat datumet för nästa möte.  


 


 


platser för 


paketpris. 


 


§ 11. Per 


capsulam 
11.1 Täcka kostnaden för badmintonhallen  


 


Eftersom det har skett ett misstag från styrelsens sida att det 


inte finns lediga tider på Lindeborg Sportshall mellan januari 


2023 – juni 2023.  


 


Antalet av medlemmar till badminton har ökat markant och 


styrelsen anser det som ett viktigt uppdrag att bibehålla 


sektionen samt intresse hos medlemmar i syftet att IK 


Scanias verksamhet hålls attraktiv. Därför blir IK Scania 


tvungen att boka en annan hall för tillfället.  


 


Beloppet på terminen mellan och med den 9 januari – 12 


juni i Malmö Badmintonscenter är på 14 400 kr.  


 


 


 


11.1 Styrelsen har 


röstat ja till att 


täcka kostnaden för 


badmintonhallen.  


  


§ 12. 


Årsmöte  
12.1 Vilka fortsätter i styrelsen?  


 


AÖ: Har ett år kvar, och har inte tänkt sig att hoppa av.  


ALO: Har tänkt sig att fortsätta  


GWM: Har ett år kvar, och har inte tänkt sig att hoppa av. 


ET: Har tänkt sig att fortsätta, även som ordförande  


EWM: Ska fundera ett tag till.  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







 


12.2 Årsmöte  


 


Styrelsen har tänkt sig att genomföra årsmötet den 1 mars 


eller 8 mars och samtidigt fira IK Scanias födelsedag (98 år). 


 


Styrelsen återkommer med bestämt datum.  


 


Vi behöver kontakta Bosse koppat till signering av 


revisionsberättelsen innan årsmötet.   


 


 


 


 


 


12.2  


Styrelsen har 


beslutat att 


genomföra 


årsmöte-arbetsdag 


den 22 januari där 


styrelsen fokuserar 


fullt ut på årsmötet.  


 


12.2  


ET ska kontakta VB 


angående:  


 


- Hur det blir med 


årsmötet  


- Information om 


deras ansvar   


- Deras ansvar för 


att hitta en 


möteordförande 


och mötesekreatare 


 


ET har kontaktat 


Viktor ang. Lokal 


den 1 mars.  


 


GWM och EWM 


fixar upplägget till 


årsmötet (vilka som 


tar ansvar osv.).  


 


 


 


12.2  


Angående upplägg: 


ska fixas innan den 


22 januari. 


§ 13.  


Övrigt 
 


13.1 Dövidrottsspelen och 100 års jubileum 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







ET informerar att ET, Frej (SDI) och Alexander (SK Lundia) ska 


ha ett möte efter 23 januari och ska återkoppla till denna 


fråga efteråt.  


 


13.2 Nya svenskar – aktiviteter  


 


Styrelsen funderar på hur vi kan inkludera de nya svenskare i 


verksamheten på bästa sätt.  
 


 


 


 


 


 


 


 


13.3 Nomineringar för 2021/2022 till Dövidrottsgalan 2023 


 


Styrelsen ska diskutera internt om vilka kandidater.  


 


- Årets idrottare (individuellt eller lag) 


- Årets ungdomsidrottare 


- Årets ledare 


- Årets förening 


 


IK Scania ska också ge medlemmar en möjlighet för att dela 


deras namnförslag.  


 


 


 


13.2  


Styrelsen har 


beslutat att alltid ha 


dem i bakhuvudet 


när vi planerar 


aktiviteterna 


genom att kontakta 


de relevanta 


organisationerna, 


skolorna m.m.  


 


 


13.2  


AÖ kontaktar SIMA 


folkhögskola, 


anpassa AB och 


andra relevanta 


organisationer för 


att informera om IK 


Scanias verksamhet 


 


 


 


13.3  


EWM ska posta i 


medlemsgruppen.   


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


13.3  


Ska göras innan 


arbetsdagen den 22 


januari.  







§ 14.  


Nästa 


möte 
 


7 mars kl. 17:30   EWM skriver 


dagsorden.  


 


§ 15.  


Mötes 


avslutnin


g 


 


ET avslutade mötet.     


 


 


 


_______________________________  _______________________________  _______________________________ 


Emma Tietze, ordförande                  Gustav Wahlgren Mahler, justerare                Emilie Wahlgren Mahler, 


sekreterare  
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